

## 手足口症再襲檳州·16 幼兒園關閉清理

Created 06/19/2010 - 09:20



Bactakleen 消毒專員展示為彭文寶（左）的手機進行細菌測試後的結果。（圖：星洲日報）

（檳城）手足口症再襲檳州，截至目前為止，共有 16 所幼兒園被下令關閉，進行清理工作！

檳州衛生及福利委員會主席彭文寶說，從今年 1 月至 5 月份，只有 8 所幼兒園因為手足口症而被下令關閉，然而單從 5 月到 6 月，衛生局又關閉了另外 8 所幼兒園，證明手足口症正在檳州傳染中。

他說，只要發現一所幼兒園裡有一兩名兒童患上手足口症，當局就有會下令關閉幼兒園一週。

不過他坦言，至今他仍無法掌握全檳的幼兒園數量，因為有超過 80% 的幼兒園沒有申請執照。

彭文寶是週五（6 月 18 日）出席 Bactakleen 消滅細菌技術產品介紹後，在新聞發佈會這麼說。

幼兒園應定期消毒·彭文寶：將設條例管制

彭文寶說，幼兒園裡有不少學生共用的物品，如玩具，因此幼兒園應該定期進行消毒工作，以免讓學生面對患上手足口症或其它通過空氣傳播病症的風險。

他說，為了確保孩子們能夠在一個安全的環境下求學，在他掌管部門下也會設立一些條例來管制幼兒園。

[檳樂齡人回饋金網站復常](#)

另外，他說，早前遭駭客入侵的檳州樂齡人士回饋金網站，週五已經恢復正常操作，因此他將會在下週公佈更新網站資訊的相關消息。

---

Source URL (retrieved on 06/21/2010 - 11:53): <http://mykampung.sinchew.com.my/node/104597>

English version using Google Translate:

## **Hand, foot and mouth disease Zaixi Penang · 16 kindergartens close clearance**

Created 06/19/2010 - 09:20

(Penang) hand, foot and mouth disease Zaixi Penang, so far, a total of 16 kindergartens were ordered shut down for clean up!

Penang Health and Welfare Committee Chairman PENG Wen-Po said that from January to May this year, only eight kindergartens because of hand foot and mouth disease has been ordered to shut down, but just from May to June, the health bureau has closed another 8 kindergarten hand, foot and mouth disease that is transmitted in Penang.

He said that as long as a kindergarten found there 12 children suffering from hand, foot and mouth disease, the authorities ordered the closure of kindergartens, within a week.

However, he admitted that so far he still cannot grasp the number of kindergartens in Penang, as more than 80% of the kindergartens have not applied for licenses.

PENG Wen-Po on Friday (June 18) introduced Bactakleen, a technology that kill germs, at a news conference.

Kindergarten should be regularly disinfected · PENG Wen-Po: There will be Ordinance

PENG Wen-pao, kindergarten, many students shared items such as toys should be regularly disinfected by the nursery to eliminate students' risk of hand, foot and mouth disease or other risk of disease spread through the air.

He said that in order to ensure that children can in a safe environment to study, the department under his charge will also set up some regulations to control kindergartens.